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Michele Ramis: Investitorii francezi sunt interesati sa vina în România; lipsa

autostrazilor, un handicap destul de mare

Ambasadoarea Frantei la Bucuresti, Michele Ramis, a declarat joi, la Sibiu, ca investitorii francezi sunt din

ce în ce mai interesati sa vina în România, însa ea a adaugat ca lipsa autostrazilor de la noi reprezinta "un

handicap destul de mare", pe care spera sa îl putem rezolva cu ajutorul banilor europeni.

"Este adevarat ca Franta este din ce în ce mai interesata sa investeasca în România pentru ca România are atu-uri

pentru investitorii francezi care vin aici. Exista o traditie industriala în România. Din punct de vedere geografic,

România este foarte bine situata. (...) Întreprinderile franceze cauta mâna de lucru calificata, ingineri.

Întreprinzatorii cauta mâna de lucru francofona, oameni care vorbesc limba franceza, calificati, pentru a lucra în

întreprinderile lor. Cunoasterea limbii franceze ajuta si pentru a fi angajati aici, de catre întreprinderile franceze,

dar si sa lucreze în afara în întreprinderi franceze sau francofone", a spus ambasadoarea Michele Ramis.

Potrivit acesteia, lipsa autostrazilor din România "este o problema dificila, un handicap destul de mare".

"Este o problema dificila, un handicap destul de mare, dar cu toate acestea ramâneti atractivi. Speram ca fondurile

europene sa fie utilizate pentru ameliorarea infrastructurii, este un punct slab, dar speram sa fie ameliorat prin

utilizarea fondurilor europene", a mai afirmat Michele Ramis.

Ambasadoarea Frantei în România a vizitat, joi, Şcoala "Radu Selejan" din municipiul Sibiu, unde urmeaza sa se

înfiinteze din toamna o clasa cu predare intensiva a limbii franceze.
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